
حمایت هواداران پورتو از مهاجم ایرانی

هواداران تیم فوتبال پورتو و کارشناس��ان از تصمیم 
س��رمربی تی��م فوتبال پورتو انتق��اد کردند و معتقدند 
ای��ن بازیکن باید در ضربات پنالتی مش��ارکت می کرد. 
دور برگش��ت مرحله یک هشتم نهایی رقابت های لیگ 
قهرمان��ان اروپا بامداد دیروز برگزار ش��د و تیم فوتبال 
پورت��و پس از شکس��ت یک بر صفر برابر آرس��نال در 
وقت ه��ای قانونی، در ضربات پنالت��ی با نتیجه ۴ بر ۲ 
شکس��ت خورد و از دور رقابت ها کنار رفت. دیدار رفت 
این دو تیم به میزبانی پورتو با نتیجه یک بر صفر به سود 
پورتو به پایان رس��یده بود. این شکست در حالی برای 
پورت��و رقم خورد که مهدی طارمی، لژیونر ایرانی پورتو 
ب��ازی را از روی نیمک��ت آغاز کرد و دقیقه ۸۸ به جای 
»اوانیلسون« وارد زمین شد و مجموعاً با وقت های اضافه 
۳۲ دقیق��ه بازی کرد. بازی در ضربات پنالتی با نتیجه 
۴ بر ۲ به سود آرسنال به پایان رسید و مهدی طارمی 
پش��ت هیچ کدام از پنالتی های پورتو قرار نگرفت تا این 
مساله مورد انتقاد هواداران تیم پورتو قرار بگیرد. طارمی 
قرار بود پنالتی پنجم پورتو را بزند اما فرصتی برای زدن 
ضربه پنجم به این تیم پرتغالی نرسید. به همین دلیل 
تصمیم کونسیسائو با انتقاد گسترده هواداران و کاربران 
شبکه های اجتماعی مواجه شد. یک کارشناس فوتبال 
در این باره در شبکه های اجتماعی گفت: انتخاب طارمی 
به عنوان پنجمین بازیکن برای زدن ضربه اشتباه بود و 

بهترین بازیکن ها باید ضربات اول را بزنند. 

ژیمناست ایرانی در رده ۳ 
رنکینگ جهانی

طب��ق رنکینگ فدراس��یون جهانی ژیمناس��تیک 
مهدی الفتی در وسیله پرش خرک رنکینگ ۳ جهان 
را در اختیار دارد. مهدی الفتی، ملی پوش ژیمناستیک 
ایران در رنکینگ فدراسیون جهانی ژیمناستیک با ۴۹ 
امتیاز در رده سوم وسیله پرش خرک قرار دارد. او در 
جام جهانی مصر )۲۰۲۴( پنجم شد و ۱۶ امتیاز کسب 
کرد و در جام جهانی آلمان مدال نقره گرفت و ۲۵ امتیاز 
به دست آورد. الفتی همچنین در جام جهانی باکو نهم 
شد و به فینال نرسید و تنها ۸ امتیاز گرفت. اکنون این 
ژیمناست با ۴۹ امتیاز در رده سوم رنکینگ قرار دارد. 
ورزشکار ارمنستان با ۶۰ امتیاز و ژیمناست اوکراینی با 
۵۵ امتیاز در رده های اول و دوم رنکینگ قرار گرفته اند. 

باند سارقان منازل فوتبالیست های 
مشهور در دام پلیس

پلیس اسپانیا از متلاشی شدن باند بزرگ سارقان منازل 
فوتبالیست های مشهور در این کشور خبر داد. 

»بلای جان منازل فوتبالیست ها در دام پلیس«؛ این 
عنوان گزارش دیروز نشریه مارکای اسپانیا از دستگیری باند 
دزدان حرفه ای در این کشور بود. این باند سارقان حرفه ای 
خانه ۶ فوتبالیس��ت را خالی کردن��د که ارزش کالاهای 
مسروقه به بیش از ۲ میلیون یورو می رسد. سرقت های 
این باند از ژوئیه ۲۰۲۲ در شهرهای آلکوبنداس، پوزوئلو، 
آلارکون، تورلودونس و مادرید انجام ش��ده اس��ت. خانه 
بازیکنان مش��هوری مثل رودریگو، بازیکن رئال مادرید و 
رادامل فالکائو، بازیکن رایووایکانو طعمه این سارقان شده 
است. نشریه مادریدی می نویسد این باند ۸ نفره متلاشی 
ش��ده و ۶ عضو آن در دام پلی��س افتادند و ۲ نفر دیگر 
متواری هس��تند و پلیس اس��پانیا برای آنها حکم جلب 
صادر کرده است. مارکا درباره جزئیات متلاشی شدن این 
باند سرقت گزارش می دهد این گروه سارقان متشکل از 
۵ مرد و یک زن دستگیر شدند و ۱۰ ساعت مچی، انواع 
زیورآلات، بیش از ۳۳۰۰ یورو وجه نقد و ۲ قبضه اسلحه 

کشف و ضبط شده است. 

سفر دوباره به ترکیه حسن ختام 
سفرهای بین المللی کشتی در سال ۱۴۰۲

در حالی که تیم های آزاد و فرنگی بزرگسالان و نوجوانان 
ایران در مس��ابقات بین المللی ترکیه حضور داش��تند، 
حسن ختام سفرهای بین المللی کش��تی در سال رو به 
اتمام باز هم س��فر ترکیه برای رده سنی دیگری خواهد 
بود. به گزارش  تسنیم، در روزهای پایانی سال ۱۴۰۲ ابتدا 
تیم های کشتی فرنگی و آزاد بزرگسالان برای شرکت در ۲ 
تورنمنت وهبی امره و یاشاردوغو راهی آنتالیا شدند که هر 
دو تیم با نفرات نسبتا زیادی در این رقابت ها شرکت کرده 
و قرار بود در برخی اوزان گره انتخاب ملی پوش آسیایی 
و حتی المپیک گش��وده شود. بعد از بازگشت شاگردان 
رنگرز و کاوه از ترکیه، بلافاصله جام پیروزی در رده سنی 
نوجوانان آزاد و فرنگی آغاز شد که باز هم تیم های منتخب 
کشتی ایران در این رقابت ها حضور داشتند. طی روزهای 
آینده نیز ۲ تیم منتخب کشتی آزاد ایران برای شرکت 
در جام قهرمانان و جام واردانیان راهی ترکیه و ارمنستان 
خواهند ش��د. غلامرضا محمدی خودش تیم اعزامی به 
ترکیه را همراهی می کند و س��ایر اعضای کادر فنی در 
ارمنستان کار جوانان را زیر نظر خواهند داشت. همچنین 
تیم کشتی فرنگی جوانان نیز )۲۴ اسفند( برای شرکت 
در جام قهرمانان عازم ترکیه خواهد ش��د تا حسن ختام 
سفرهای بین المللی کشتی در سال ۱۴۰۲، ترکیه باشد. 
کشتی بزرگسالان ایران خود را برای شرکت در مسابقات 
قهرمانی آس��یا و گزینشی المپیک که اواخر فروردین و 
اوایل اردیبهشت در بیشکک قرقیزستان برگزار می شود، 
آماده می کند. تیم های رده های سنی پایه نیز برای حضور 
در مسابقات قهرمانی آسیا و جهان در سال ۲۰۲۴ آماده 
می ش��وند که رقابت های آسیایی آنها پیش از المپیک و 
جهانی ش��ان این بار در شهریور و بعد از برگزاری رویداد 

المپیک به انجام خواهد رسید. 

اخبار

ورزشی

س��رمربی تیم  ملی کشتی آزاد می گوید کشتی گیرانی که 
قهرمان کش��ور و در میادین بزرگ حاضر شده بودند، عملکرد 
خوبی نداشتند و حتما این موضوع در چرخه لحاظ خواهد شد. 
محسن کاوه درباره عملکرد تیم  ملی در مسابقات بین المللی 
اظهار داشت: ۳ هدف جهت اعزام ۲ تیم به جام های یاشاردوغو 
و دانکلف داشتیم: ۱- به نوعی با اعزام جوانان به این رقابت ها 
یک پشتوانه سازی برای آینده کشتی انجام داده باشیم. ۲- محک 
زدن کش��تی گیرانی که قرار است در مسابقات قهرمانی آسیا 
حاضر شوند که یک میدان تدارکاتی برای آنها بود. ۳- انتخابی 

بین برخی اوزان را نیز داش��تیم. وی 
افزود: ج��ام دانکلف از لحاظ کیفیت 
سطح پایینی داشت اما از لحاظ روحی 
برای کشتی گیران ما خیلی مفید بود 
و صد در صد به آینده کش��تی کمک 
خواهد کرد. همچنین در کنار ارزیابی 
کشتی گیران، کادر فنی را مورد سنجش 

ق��رار دادیم که به طور کلی از عملک��رد همه مربیان رضایت 
کافی داشتیم. کاوه با اشاره به اینکه عملکرد نفرات اعزامی به 

جام یاش��اردوغو را می توان به ۳ گروه 
دس��ته بندی کرد، گفت: گ��روه اول، 
کشتی گیران جوان ما با توجه به اینکه 
به ویروس مبتلا ش��ده بودند و با کم 
ک��ردن وزن این ویروس به آنها غالب 
شده بود، خیلی ضعیف ظاهر شدند. 
گروه دوم، کش��تی گیرانی که قهرمان 
کشور شده بودند و در میادین بزرگ حاضر شده بودند، عملکرد 
خوبی نداشتند و حتما این موضوع در چرخه لحاظ خواهد شد. 

گروه سوم، کشتی گیرانی که در حد و اندازه های خود ظاهر شدند 
و به خودباوری رسیدند و شناخت ما نیز نسبت به آنها بیشتر شد. 
سرمربی تیم  ملی کشتی آزاد عنوان کرد: چند سال است در جام 
یاشاردوغو حضور پیدا می کنم اما با قاطعیت می توان گفت یکی 
از برترین مسابقاتی که یاشاردوغو به خود دیده، امسال بود؛ جایی 
که تیم های آمریکا، قرقیزستان، قزاقستان، مغولستان، مولداوی 
و... در هر وزن با چند کشتی گیر شرکت کرده بودند. همچنین 
در کنار آنها کشتی گیران روس نیز حضور داشتند که روی هم 

رفته میدان خیلی خوبی برای کشتی گیران بود.

عملکرد ضعیف آزادکاران در چرخه اعمال می شود

اخطار کاوه

ثبت نام احسان حدادی برای انتخابات ریاست فدراسیون دوومیدانی
نایب قهرمان المپیک لندن در انتخابات ریاست فدراسیون دوومیدانی نام نویسی کرد. احسان حدادی دیروز  با حضور در فدراسیون دوومیدانی برای انتخابات ریاست 
این فدراسیون ثبت نام کرد. پیش از این هم هاشم صیامی، رئیس سابق فدراسیون دوومیدانی ثبت نام کرده بود. انتخابات ریاست فدراسیون دوومیدانی، سال ۱۴۰۳ 
برگزار خواهد شد، بر این اساس کسانی که واجد شرایط هستند، می توانند با حضور در فدراسیون دوومیدانی برای حضور در انتخابات نام نویسی کنند. 

اصغر عبداللهی: فدراسیون بسکتبال 
ایران ۳ مربی نام آشنای داخلی را برای 
سپردن هدایت تیم  ملی به آنها مد نظر دارد. سومین جلسه 
کمیته فنی فدراسیون بسکتبال ایران در حالی سه شنبه 
برگزار ش��د که یکی از اصلی ترین بحث های این نشست، 
بررسی عملکرد هاکان دمیر، سرمربی ترکیه ای تیم  ملی 
و گزینه های مد نظر فدراسیون برای جایگزینی این مربی 
بود. در حالی که اطلاع رسانی دقیقی از مسائل مطرح شده 
در این نشست نشده، اکنون اما شنیده می شود ۳ گزینه 
 داخل��ی در کن��ار هاکان دمیر، نفراتی هس��تند که برای

بر عه��ده گرفتن هدایت تیم  ملی پ��س از اتمام قرارداد 
دمیر در اردیبهشت س��ال آینده پیشنهاد شده اند. طبق 
ش��نیده ها س��یدمصطفی هاش��می، مهران شاهین طبع 
و مه��ران حاتمی،  گزینه هایی هس��تند که فدراس��یون 
بسکتبال تصمیم دارد در صورت قطع همکاری با هاکان 
دمیر و صلاحدید کمیته فنی و هیات رئیسه، یکی از آنها 
را به عنوان س��رمربی تیم  مل��ی انتخاب کند. البته طبق 
خبرهای موجود، فدراس��یون بس��کتبال فعلا با هیچ یک 
از ای��ن نف��رات جز مهران ش��اهین طبع، گفت وگویی در 
این رابطه نداش��ته و باید دی��د چه زمانی این موضوعات 
به صورت رسمی مطرح خواهد شد. بعد از قطع همکاری 
سعید ارمغانی با فدراس��یون و تیم  ملی بسکتبال ایران، 
هاکان دمیر ترکیه ای اردیبهشت امسال قراردادی یک ساله 
با فدراسیون ایران بست. حال که کمتر از ۳ ماه تا پایان 
قرارداد این مربی ترک زمان باقی اس��ت، به دلیل کسب 

 نتایج ضعیف، زمزمه های جدایی او از تیم  ملی ایران شدت
گرفته است.

جواد داوری: شاید به بالاتر از هاکان فکر کنیم ■
از س��وی دیگر رئیس فدراسیون بسکتبال با تاکید بر 
اینک��ه هنوز درباره هاکان دمیر به جمع بندی ش��خصی 
نرسیده است، گفت: شاید به مربی بالاتر از دمیر هم فکر 
کنیم اما با در نظر گرفتن مس��ائل مالی. جواد داوری به 
عملکرد تیم  ملی بسکتبال پرداخت و با اشاره به برگزاری 
نشست کمیته فنی برای بررسی این موضوع و همچنین 

هاکان دمیر، درباره این مربی و ادامه همکاری با او توضیح 
داد. وی در واکنش به اینکه »عملکرد ملی پوش��ان مقابل 
قطر پرانتقاد بود و رضایت خیلی ها را جلب نکرد«، گفت: 
کس��انی که بسکتبالی باشند و این رش��ته را بشناسند، 
متوجه می شوند با شرایط تمرینی ای که تیم  ملی داشت، 
این عملکرد خیلی دور از انتظار نبود با این حال توانستیم 
امتیاز بازی را بگیریم. ملی پوش��ان پیش از دیدار با قطر 
۵۰ روز با هم تمرین نداشتند که از آنها انتظار بالا داشته 
باش��یم. ضمن اینکه برخلاف حریف، دیدار تدارکاتی هم 

نداشتند. اصلا یکی از دلایل عملکرد اینچنین آنها همین 
موضوع ب��ود. داوری درباره وضعیت مربی ترکیه ای برای 
ادامه همکاری با فدراسیون بسکتبال به عنوان سرمربی تیم  
مل��ی نیز توضیح داد و گفت: درباره دمیر و تصمیم گیری 
درباره او، من به عنوان رئیس یک بخش موضوع هستم. 
بخش دیگر به هیات رئیس��ه و همچنی��ن کمیته فنی و 
بررس��ی ها و تصمیماتش مربوط می شود. این کمیته روز 
سه ش��نبه تشکیل شد و عملکرد تیم  ملی را بررسی کرد. 
وی با تاکید بر اینکه هنوز تصمیم شخصی درباره هاکان 
دمیر نگرفته اس��ت، گفت: باید این را در نظر داش��ت که 
تغییراتی در تیم  ملی ایجاد ش��ده اس��ت. جابه جایی های 
اجباری داش��تیم و در کل ش��رایط امروز تیم  ملی با قبل 
متفاوت اس��ت. هنوز هم به موضوعات فنی مرتبط با تیم  
ملی ورود نکرده ایم. جلسات کمیته فنی آتی باید برگزار 
شود و بعد از آن درباره ادامه همکاری با دمیر یا جابه جایی 
او تصمیم بگیریم. رئیس فدراسیون بسکتبال همچنین با 
بیان اینکه سال ۲۰۲۴ از حیث انتخابی کاپ آسیا برای مان 
سرنوشت ساز است و سال ۲۰۲۵ میلادی هم باید با تجربه 
و شرایطی خوب وارد کاپ آسیا شویم، تصریح کرد: شاید 
فدراسیون حتی مربی بالاتر از دمیر بخواهد که خیلی هم 
بعید نیست اما در تصمیم گیری نهایی باید مباحث مالی 
را هم خیلی زیاد مورد توجه قرار دهیم. در کل فقط یک 
موضوع و یک فرد درباره دمیر تصمیم گیرنده نیست و تنها 
یک موضوع موثر نیس��ت. با مشورت و لحاظ کردن همه 

موارد به جمع بندی می رسیم.

سومین جلسه کمیته فنی فدراسیون بسکتبال ایران برای تعیین سرمربی تیم ملی

هاکان یا یکی از این ۳ نفر
گزارش

در حالی که همه در انتظار نهایی شدن انتقال باشگاه پرسپولیس 
به صندوق بازنشستگی کشوری، سازمان تأمین اجتماعی و صندوق 
بیمه روستاییان و عشایر بودند، به یک باره همه چیز شکل جدیدی 
ب��ه خود گرفت. در حالی که هیات واگذاری جلس��ه ای با حضور 
وزرای اقتصاد، دادگس��تری و ورزش برای مش��خص شدن سهام 
هر یک از خریداران جدید برگزار کرده بود، ظاهراتًصمیم دولت 
تغییر کرد. سخنگوی دولت روز گذشته در اظهار نظری جدید در 
این باره گفت مذاکرات اولیه با ۲ بانک غیردولتی برای واگذاری 
۲ باشگاه استقلال و پرسپولیس صورت گرفته است . تجدید نظر 
دولت در واگذاری س��هام پرسپولیس به صندوق ها، بویژه تأمین 
اجتماعی البته با استقبال هواداران و بازنشستگان همراه شد. طی 
هفته های اخیر انتقادات زیادی درباره واگذاری سهام پرسپولیس به 
صندوق های بازنشستگی مطرح شده بود. هم بازنشستگان نسبت 
به این موضوع ابراز نگرانی کرده بودند و هم هواداران نس��بت به 
تأمین هزینه های پرس��پولیس نگران بودند. با این حال دولت در 
یک تصمیم درست، نسبت به واگذاری پرسپولیس به صندوق های 
بازنشستگی تجدید نظر کرد. در حالی که ۴۸ ساعت از انتشار خبر 
رس��می واگذاری باشگاه پرسپولیس به سازمان تامین اجتماعی 
می گذشت و پس از واکنش های مثبت و منفی ای که پیرامون آن 
به وجود آمد، سخنگوی دولت روز گذشته بار دیگر بحث جدیدی 
را پیرامون واگذاری اس��تقلال و پرس��پولیس مطرح و اعلام کرد 
مذاکرات اولیه با ۲ بانک غیردولتی صورت گرفته که انتقال مالکیت 
به آنها انجام شود. در حالی علی بهادری جهرمی، سخنگوی دولت 
در جمع خبرنگاران درباره موضوع واگذاری ۲ باشگاه استقلال و 
پرسپولیس به ۲ بانک غیردولتی صحبت کرد که پیش تر خبری 
رسمی مبنی بر واگذاری ۸۰ درصد سهام پرسپولیس به سازمان 
تامین اجتماعی منتشر شده بود؛ با این صحبت ها مشخص می شود 
هنوز سردرگمی در انتقال مالکیت این ۲ باشگاه بزرگ وجود دارد. 
سخنگوی دولت در این باره گفت: فرآیند خصوصی سازی در این 
دولت در بورس رقم خورد. شفافیت عملکرد مالی این ۲ باشگاه 
انجام ش��د و بخشی از سهام این باش��گاه ها به مردم در سازمان 

بورس واگذار شد. 
او روز گذشته در مورد انتقال پرسپولیس به تامین اجتماعی 
خبر از منتفی شدن این مساله داد و عنوان کرد: قرار بود به تأمین 
اجتماعی واگذار شود و این شرکت آن را به شرکت های سودده خود 
با توان اقتصادی بالا واگذار کند. دولت بعد از بررسی پیشنهاد با آن 
موافقت و مجوز را به هیات واگذاری صادر کرد. در صورت نهایی 
شدن و سنجیدن این پیشنهاد، امکان قانونی استفاده از این ظرفیت 
فراهم می شد. هیات واگذاری روز گذشته با برگزاری جلسه و بررسی 
جوانب به نتیجه بهره برداری از این مجوز نرسید. دلیل اصلی این 

بود که در این فاصله گزینه های دیگر واگذاری با پیگیری متولیان 
مرب��وط در مجموعه های دیگر پیدا ش��د؛ از مجموعه بانک های 
غیردولتی. مذاکرات اولیه انجام ش��ده و امروز )دیروز( گزارش و 
پیش��نهاد هیات واگذاری مطرح ش��د. سخنگوی دولت در ادامه 
توضیحاتش درباره واگذاری این ۲ باشگاه به بانک های غیردولتی 
گفت: باید توافق جمعی داش��ته باش��یم در بخش های مختلف 
دولتی و غیردولتی مستعد با توانمندی بالا که حامی سرمایه های 
ملی ما باشند. بانک ها به واسطه اینکه سرمایه های عمومی مردم 
داخل آن هست توان اقتصادی بالایی دارند و هم به نوعی یکی از 
بزرگ ترین شرکت های مردمی هستند. اگر ما موفق به واگذاری 
تیم های مردمی به بانک های غیردولتی شویم، در حقیقت موفق 
شده ایم باشگاه ها را به بزرگ ترین شرکت های مردمی واگذار کنیم . 
دولت در صورت قابلیت تحقق این پیشنهاد خیلی از آن استقبال 
می کند. او در پایان گفت: همه اجزای دولت توافق کردند که وزیر 
اقتصاد و رئیس کل بانک مرکزی مذاکرات لازم را با اعضای هیات 
مدیره و مدیران عامل بانک ها داشته باشند تا یک حمایت موثر 

داشته باشیم. ان شاءالله خبر خوبی برای هواداران هر ۲ تیم باشد 
و بازی خوبی هم از هر ۲ تیم ببینیم. موضوع واگذاری با توجه به 
تاثیر مهمش در مساله کسب لایسنس حرفه ای از اهمیت ویژه ای 

برخوردار است و باید هرچه سریع   تر حل و فصل شود . 
کیومرث هاشمی: آنها به ۲ بانک غیردولتی واگذار می شوند ■

وزی��ر ورزش و جوانان نیز روز گذش��ته تأکید کرد طبق نظر 
وزارت اقتصاد و مذاکرات با بانک مرکزی، باش��گاه های استقلال 
و پرس��پولیس به ۲ بانک غیردولتی واگذار می ش��وند. کیومرث 
هاشمی درباره بحث واگذاری ۲ باشگاه استقلال و پرسپولیس به 
بانک های غیردولتی اظهار داشت: استقلال و پرسپولیس با توجه 
به نام و جایگاه شان در کشور و حتی در آسیا از حمایت بیش از 
۴۰ میلیون هوادار برخوردار هستند و مورد حمایت معنوی نیز قرار 
می گیرند ولی براساس قانون از امکان کمک های مالی برخوردار 
نیستند، ضمن اینکه طبق قانون، باشگاهداری جزو وظایف وزارت 
ورزش نیست. وی افزود: بر این واقعیت تأکید می کنم که استقلال 
و پرسپولیس به عنوان سرمایه های کشور جایگاه بزرگی دارند و قطعاً 

با مدیریت صحیح می توانیم به واسطه داشتن هواداران میلیونی 
از آنها استفاده مطلوب کنیم. همچنین ظرفیت بزرگ ۲ باشگاه، 
فرصتی در اختیار مالکان قرار می دهد تا کار تجاری و درآمدزایی 
انجام دهند. طبق آرشیو، موضوع واگذاری همیشه جزو شعارهای 
دول��ت قبل بوده و هیچ وقت رخ نداد ولی در دولت مردمی حل 
مش��کل ۲ باشگاه از ابتدای تشکیل دولت دستور کار قرار گرفت 
و بر همین اس��اس، بخشی از سهام ۲ باشگاه از طریق بورس در 
اختیار مردم قرار گرفت و در ادامه نیز به مزایده گذاشته شد، اما 
منجر به نتیجه نشد. وزیر ورزش و جوانان در ادامه خاطرنشان کرد: 
با این حال، دولت از ظرفیت های قانونی اش استفاده کرد و برای 
حل مالکیت، یکی از باشگاه ها به صندوق های تحت زیرمجموعه 
رفاه واگذار شد، ولی هیات واگذاری نپذیرفت. با نظر وزیر اقتصاد 
و مذاکرات با بانک مرکزی، قرار شد ۲ باشگاه به ۲ بانک غیردولتی 
واگذار ش��وند. دولت نیز امروز - دی��روز - مجوز هیات واگذاری 
باشگاه های استقلال و پرسپولیس را به ۲ بانک غیردولتی داد و 

الزامات قانونی آن هم انجام خواهد شد. 
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